
                             Nidzica, 28 marca 2022r. 

 

Sprawozdanie międzysesyjne 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 28.03.2022 

                             

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji, Burmistrz Nidzicy 

p. Jacek Kosmala, Kierownik Wydziału GMKR p. Joanna Krystkiewicz-

Hablutzel, Kierowinik Wydziału TI p. Halina Piotrkowska oraz Prezes PUGK 

p. Andrzej Jabłonka 

Pierwszy punkt posiedzenia dotyczył użytkowania obiektów gminnych na 

terenach wiejskich. Omówiono funkcjonowanie świetlic oraz dalsze ich 

przeznaczenie.  

Kolejno Prezes Andrzej Jabłonka przedstawił główne zamierzenia oraz 

sytuację finansową spółki PUGK. Radni zostali zapoznani ze stanem zaległości 

za mieszkania komunalne w gminie, planem remontów dróg gminnych, 

wykaszaniem terenów wiejskich i miejskich. Prezes przedstawił również dalszy 

rozwój sieci ciepłowniczej na terenie miasta Nidzica.  

Następnie radni analizowali pisma oraz wnioski. W części tej została 

przedstawiona informacja na temat sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Nidzica. Radni powrócą do tematu na kolejnym posiedzeniu 

komisji. 

Komisja zapoznała się z pismem w sprawie pomocy finansowej Starostwa 

Powiatowego, dotyczącym wykonania dokumentacji przebudowy drogi 

powiatowej na odcinku Kanigowo-Zagrzewo oraz budowy ciągu pieszo-

rowerowego na odcinku Wikno-Jabłonka. Komisja wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie partycypacji w kosztach na dokumentację projektową drogi 

powiatowej na odcinku Kanigowo-Zagrzewo, natomiast w sprawie budowy 

ciągu komisja prosi o spotkanie z Radą Powiatu. 

Kolejno komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek dotyczący sprzedaży 

działki w miejscowości Napiwoda, z uwzględnieniem zabezpieczenia interesu 

gminy oraz pozytywnie zaopiniowali pismo z RDOŚ w sprawie ustanowienia 

planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Jezioro Orłowo Małe”.  



Następnie omówiono sprawę nadania nazwy ulicy „Waszulki Park” 

gminnej drodze publicznej. Radni negatywnie zaopiniowali ww. pismo.   

Ostatnim punktem posiedzenia była analiza materiałów sesyjnych. 

Wszystkie projekty uchwał oraz sprawozdania jednostek organizacyjnych 

zostały pozytywnie zaopiniowane.  

 

      Przewodnicząca Komisji Finansów 

               i Rozwoju Gospodarczego 

                  /-/ Bożena Karwowska 

 


